



Special Wash
الغسيل المميز



❓ About Us:

❓ من نحن

التنظيف المميز هي رائدة في مجال خدمات التنظيف الشاملة، حيث توفر حلولاً متكاملة للعملاء داخل المنازل والشركات الكبرى والمصانع والمؤسسات والكافيهات والمطاعم. تأسست على أساس الجودة والكفاءة، وتسعى دائماً إلى تحقيق رضا العملاء وتلبية توقعاتهم.

نحن فريق من المحترفين ذوي الخبرة الواسعة في مجال خدمات التنظيف يتمتع فريقنا بالمهارات والمعرفة اللازمة للتعامل مع مجموعة متنوعة من المساحات والمتطلبات. نحن ملتزمون بتقديم خدمات عالية الجودة، ونضمن تنفيذ كل عملية تنظيف بدقة وفقاً لاحتياجات العميل، والمتطلبات الصعبة والحساسة

Elite Cleaning is a pioneer in comprehensive cleaning services, providing integrated solutions for customers inside homes, large companies, factories, institutions, cafes, and restaurants. It was established on the basis of quality and efficiency, and always strives to achieve customer satisfaction and meet their expectations.

Our team consists of experienced professionals with extensive expertise in the field of cleaning services. Our team has the necessary skills and knowledge to handle a variety of spaces and requirements. We are committed to providing high-quality services and ensure that each cleaning process is carried out accurately according to the client's needs and sensitive requirements.





رؤيتنا

أن تكون التنظيف المميز الأولى والمفضلة بـشرق الأوسط في مجال خدمات التنظيف الشاملة، وأن تكون الخيار الأمثل للعملاء الذين يسعون للجودة والاحترافية في خدمات التنظيف.

Our Vision:

To be the first and most preferred cleaning service provider in the Middle East in the field of comprehensive cleaning services, and to be the best choice for customers who seek quality and professionalism in cleaning services.



رسالتنا

تهدف التنظيف المميز إلى تحقيق بيئة نظيفة وصحية للعملاء والمجتمعات التي تخدمها، من خلال تقديم خدمات التنظيف المتميزة والموثوقة والمبتكرة، بناءً على المعايير العالمية واستخدام تقنيات حديثة ومواد ذات جودة عالية.

Our Mission

Elite Cleaning aims to achieve a clean and healthy environment for the clients and communities it serves, by providing distinguished, reliable, and innovative cleaning services, based on global standards and the use of modern techniques and high-quality materials.



نبذة التنظيف المميز

إدارة سعودية وقائدين الفرق شباب سعودي طموح توفر التنظيف المميز خدمات تنظيف شاملة تشمل جميع جوانب التنظيف داخل المنازل والشركات والمؤسسات. نحن نقدم خدمات تنظيف المباني الحكومية والقطاع الخاص تنظيف الخزانات والآلات والمعدات التي تضررت من الاستخدام الدائم وإزالة الشحوم والزيوت بكل سهولة ويسر وتنظيف الأرضيات والسجاد والمفروشات. وتنظيف الحوائط والأسقف وتنظيف الحمامات والمطابخ. وتنظيف النوافذ والزجاج وتنظيف المسابح والفنادق ذات الوجهات القراز التي يصعب الوصول إليها والعديد من الخدمات الأخرى المتعلقة بالنظافة العامة

بغض النظر عما إذا كنت تحتاج إلى خدمات التنظيف لمنزلك الشخصي أو شركتك أو المؤسسة التجارية يمكنك الاعتماد على التنظيف المميز لتقديم خدمات عالية الجودة، وفقا لأعلى المعايير المهنية وبأسعار تنافسية.

About Elite Cleaning

Managed by a Saudi administration and led by ambitious young Saudi teams, Elite Cleaning provides comprehensive cleaning services covering all aspects of cleaning within homes, companies, and institutions. We offer cleaning services for government buildings and the private sector, cleaning of tanks, machinery, and equipment that have been affected by constant use, as well as the removal of grease and oils with ease, and cleaning of floors, carpets, and furnishings. We also clean walls and ceilings, bathrooms and kitchens, windows and glass, and swimming pools and hotels with difficult-to-reach glass facades, among many other general cleaning services.

Whether you need cleaning services for your personal home, your company, or your commercial institution, you can rely on Elite Cleaning to provide high-quality services, in accordance with the highest professional standards and at competitive prices.



خدمات التنظيف المميز

Premium Cleaning Services



1. Residential Furniture Washing:

Premium Cleaning offers washing and cleaning services for all types of household furniture, including sofas, carpets, curtains, and drapes. Premium Cleaning uses the best detergents and equipment to ensure the cleanliness and safety of the furniture.



1. غسيل الأثاث المنزلي:

تقدم التنظيف المميز خدمات غسيل وتنظيف كافة أنواع الأثاث المنزلي، بما في ذلك الكنب، السجاد، الbasic، الستائر. تستخدم التنظيف المميز أفضل المنظفات والمعدات لضمان نظافة وسلامة الأثاث.

2. Apartment and Villa Washing

After Construction, and Washing of Government and Private Sector Buildings:
We provide comprehensive building cleaning services after construction or renovation. This includes washing walls and floors and removing construction debris. The service is also provided to government and private sector clients.



2. غسيل الشقق والفلل

بعد أعمال البناء وغسيل المباني الحكومية والقطاع الخاص؛ نقدم خدمات شاملة لتنظيف المباني بعد الإنشاء أو التجديد. يشمل ذلك غسيل الحوائط والأرضيات وإزالة بقايا مواد البناء. كما تقدم الخدمة لعملاء القطاع الحكومي والخاص.

3. Car Washing:

We offer car washing service with the latest equipment and safe detergents. The service includes interior and exterior washing with great care. Velvet Seat Washing



3. غسيل السيارات:

تقدم خدمة غسيل السيارات بأحدث المعدات والمنظفات الآمنة على الطلاء. تشمل الخدمة غسيل الداخل والخارج بعناية فائقة. غسيل المقاعد المخمل

4. Swimming Pool Cleaning:

We clean and maintain residential and commercial swimming pools. The service includes cleaning the bathroom and floors, and water disinfection.



4. تنظيف المسابح:

ننظف وصيانة المسابح السكنية والتجارية. تشمل الخدمة تنظيف الحمام والأرضيات وتطهير المياه.



5. Water Tank Washing and Disinfection:

We provide washing and disinfection services for water tanks in homes and institutions, to ensure the safety of the water for use.



5. غسل الخزانات وتعقيمها:

نقدم خدمات غسل وتعقيم خزانات المياه للمنازل والمؤسسات. لضمان سلامة المياه للاستخدام.

6. Pest Control and Disinfection:

We combat insects and pests in homes and commercial buildings using safe and effective pesticides.



6. مبيد الحشرات والتعقيم:

نكافح الحشرات والآفات في المنازل والمباني التجارية باستخدام مبيدات آمنة وفعالة.

7. Cleaning Product Sales:

We offer a variety of high-quality cleaning products for customers to use in their homes.



7. بيع منتجات التنظيف:

نقدم مجموعة متنوعة من منتجات التنظيف عالية الجودة للعملاء لاستخدامها في منازلهم.

التنظيف المميز هي رائدة في مجال خدمات التنظيف المتكاملة في المملكة العربية السعودية، وتلتزم بتقديم أعلى معايير الجودة والسلامة لعملائها.

Premium Cleaning is a pioneer in integrated cleaning services in the Kingdom of Saudi Arabia, and is committed to providing the highest standards of quality and safety to its customers.



Special Wash

الغسيل المميز



+966 53 132 3332

Special_wash@outlook.com

special_wash7